
Protokół z posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów z dn. 26.11.13, szkoła

1.  Sprawa  współpracy  członków  ZOK  z  urzędnikami  Gminy  Michałowice  – 
relacjonuje Hanna Barlak;

-  powtarzająca  się  sytuacja  braku  reakcji  pisemnej  Wójta  na  opinie  Zarządu 
dotyczące np. przebudowy/modernizacji dróg, konserwacji zieleni itp.,

-  Zarząd jest zaskakiwany realizacjami wbrew składanym opiniom, przy braku 
jakiejkolwiek odpowiedzi zwrotnej na składane wnioski,

- decyzja – Agnieszka Kaczorowska-Budek zainicjuje spotkanie członków Zarządu 
z Wójtem w celu omówienia zasad współpracy.

2. Strona internetowa www.komorow.pl

- nowa odsłona strony Zarządu już funkcjonuje,

- rozpoczął się nabór na redaktora naczelnego strony - odpowiedzialna Elżbieta 
Raczkowska. Redaktor ma rozpocząć pracę od stycznia 2014 r.

3.  Zarząd  dokonał  wyboru  materiałów  promocyjnych  Komorowa  –  notesy 
z gumką i nadrukiem „Pamiętajmy o ogrodach...”

4.  Pomieszczenia  dla  organizacji  społecznych  działających  w  Komorowie  – 
trwają poszukiwanie – odpowiedzialny Michał Jeżewski.

5.  Omówienie  stanu  rozliczeń  budżetu  2013 –  referuje  przewodnicząca  ZOK 
Agnieszka Kaczorowska-Budek.

Protokołował                                                              Przewodnicząca ZOK

Michał Jeżewski                                                         Agnieszka Kaczorowska-Budek


